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Protokoll fra årsmøte 

i HOLSÅSEN VEL 

17. april 2025 

 
Årsmøtet ble avholdt på Steinstølen kl. 17.00, men ble også streamet. 

 

Det møtte representanter fra 26 hytter og det var 59 visninger på streamen. 
 

0 Valg av møteleder, referent og to til å underskrive protokollen 

Line ble valgt til dirigent, Sissel til referent og Christian Weltz og Kristine Kolsrud 

til å underskrive protokollen. 

 

Sak 1 Innkalling og saksliste 

Innkalling og saksliste ble godkjent. 

 

Sak 2 Godkjenning av styrets årsberetning for 2024 

Styrets årsberetning for 2024 ble godkjent, med rettelse at korrekt dato for fjorårets 

årsmøte var 28.03.2024. 

 

Sak 3 Godkjenning av årsregnskap for 2024 

Årsregnskapet er godkjent av revisor. 

Årsregnskap for 2024 ble godkjent. 

Sak 4 Fastsetting av kontingent og budsjett for 2025 

Medlemskontingent i 2025 settes til kr 400. 

Forslag til budsjett for 2025 ble godkjent. 

 
Sak 5 Valg 

Valgkomitéens innstilling til nytt styre ble vedtatt. 

Styrets forslag til valgkomite og revisor ble vedtatt. 

Etter dette er styre, revisor og valgkomite som følger: 

Styret vil etter dette være: 

Styreleder Line L. Jenssen – på valg i 2026 

Styremedlem Jørn Gunnar Kleven – på valg i 2027 

Styremedlem Sissel Rødevand  – på valg i 2026 

Styremedlem Odd Sverre Hanssen – på valg i 2027 

Styremedlem Kjartan Linde Espe  – på valg i 2027 

Varamedlem Therese Iden – på valg i 2026 

Varamedlem Morten Ekanger    – på valg i 2027 

Valgkomite 

Formann: Jarle Berntsen - på valg i 2026 

Medlem: Gregers Barfod - på valg i 2027 

Revisor 

Gunnar Torsnes - på valg i 2027 
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Line takket av Kjell Haug for flere år i styre og stell, og Gregers Barfod for deltakelse 

i styret overgang til valgkomite, samt Jon Dyken som har vært med i styre og stell 

veldig lenge (om lag 25 år), nå senest som revisor i mange år. 

Sak 6 Eventuelt 

1. Avtale om drift av lavvo ved Svartetjødn, Holsåsen 

Det var lagt frem et forslag til avtale som var fremforhandlet med Holsåsen 

utmarkslag og Holsåsen Sti- og løypenemnd. Medhus (fra Holsåsen utmarkslag) 

ønsket likevel ikke å være med på avtalen slik den nå foreligger. 

Styrets forslag til driftsavtale godkjennes ikke, men styret fortsetter med forslag 
til driftsavtale. 

 

2. Forespørsel om bidrag til nye kart på Holsåsen fra Sti- og løypenemnda og 

Holsåsen Fritid 

Det ble diskutert om velet skal støtte 2 eller 3 kart, og det var særlig kart i Vats 

som var spørsmålet. 

Årsmøtet vedtok forslaget slik det forelå, dvs.at Holsåsen Vel bidrar med 

kr 7 000 til kart over området. 

 

 

 

Underskrifter 
 

 

19.04.2025   

 

  
 

Dato Christian Weltz Dato Kristine Kolsrud 

19.4.25 


